
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 8. januar 2024 
Glentevej afdeling 6 

 
 
 
Tilstede:  
Martin Witte Svendsen, formand (med via telefon) 
Niels Christian Skov, næstformand 
Mette Rasmussen, kasserer, sekretær & referent 
Frank Kofoed Sørensen    
Christian Andersen 
  
Afbud: 
 
Dagsorden: 
 
1.   Velkomst & godkendelse af dagsorden 
2.   Skraldespandsstativer 
3.   Information til beboerne vedr. optegnelser af haver (samt status på hæk) 
5.   Næste møde (åben for beboere) 
6.   Evt.  
 
 
Velkomst & godkendelse af dagsorden  
Næstformanden bød velkommen, og dagsordenen blev godkendt. 
 
Skraldespandsstativer 
Bestyrelsen afventer stadig et tilbud på skraldespandsstativer, det forventes at være lige på 
trapperne. 
 
Invitationer til beboerne vedr. optegnelser af haver (samt status på hæk) 
I uge 3 sendes der invitationer ud til beboerne vedr. optegnelser af haverne (samt status på hæk).  
 
Næste møde 
Næste bestyrelsesmøde er den 13. februar 2024, kl. 19.00 
Der vil være åbent for beboerne i tidsrummet kl. 19.00.-19.30, og der vil blive sendt invitation ud. 
 
Evt. 
Flere forskellige emner blev drøftet.  
 
Blandt andet afkølingsproblemer ved fjernvarmevand (returvand). Hvis afkølingen ikke er korrekt, 
kan det ses på regningen fra Svendborg Fjernvarme, det har nogle beboere oplevet. Bestyrelsen 
opfordrer derfor til at man tjekker sin regning. Er der problemer med afkølingen, skal man 
kontakte varmemesteren. 
 
Den kommende kongelige begivenhed, den 14. januar 2024, blev også drøftet. Det er en historisk 
begivenhed, og bestyrelsen vil dagen før, dele flag ud til dem, der har lyst til at være med til at 
fejre begivenheden. 


